
BIL. 6

Motion till Årsmötet

Från: Kjell Göransson [mailto:kjell.goran@telia.com] 
Skickat: den 13 mars 2017 14:49
Till: info@kkgk.se
Ämne: Motion inför årsmötet 2017

Vissa golfklubbar har, när snön ligger, låtit utföra skidspår runt banan.
Mitt önskemål är att även Kode-Kungälv GK skall utföra skidspår med en sk spårmaskin.
Bästa hälsningar /                     Kjell Göransson
                                                          Futteviksv. 6
                                                          442 97 Kode
                                                          0303-52187, 0704-619441

Kungälv-Kode GK:s  svar:

Utan att ha kontrollerat kostnader för en spårmaskin eller vad en arbetsinsats för att spåra 
med densamma skulle innebära är bedömningen från klubben att ekonomisk resurs inte kan 
användas till denna sidoaktivitet.
Efter anvisningar från Mikael Mattsson(Banansvarig)  kan naturligtvis banområdet användas 
för skidåkning när vintern så tillåter och om motionären själv är beredd tillsätta resurs för att 
spåra.

Kode, 2017-04-05
Kungälv-Kode GK
Styrelsen
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